
ÇHi ha una idea darrere de cada can��, per� ens agrada

deixar lliure la imaginaci�È

Blaumut presenta el seu nou disc, ÇEl primer arbre del

boscÈ.

Violinista de Blaumut. Amb el seu segon disc, ÇEl primer arbre del

boscÈ, acabat de publicar, Blaumut actuar� aquesta nit a la

Ciutadella de Roses, dins el festival Sons del M�n. Un concer t en

qu� presentaran el seu nou treball i en qu� no faltar� ÇPa amb oli i

salÈ, can�� que els va donar fama en bona par t per l'�s d'un dels

instruments m�s universals: el xiular.

No �s novetat que Blaumut toqui al festival Sons del M�n. Qu� suposa per al grup tornar-hi a ser convidat?

Molta ilálusi�, perqu� si ens han tornat a convidar signif ica que vam agradar. Sempre que hem estat a Girona

hem tingut una rebuda molt c�lida i molt agradable per par t del p�blic. Ara tindrem l'opor tunitat de presentar El

primer arbre del bosc davant del p�blic giron�.

Qu� t� d'especial aquest �ltim treball?

�s el resultat dels m�s de 200 concer ts que hem realitzat amb el primer disc, on hem evolucionat i crescut com a

grup. Blaumut es va formar despr�s de treure el primer disc, abans mai hav�em tocat junts. A aquest nou disc li

hem dedicat m�s temps i cura, �s el primer que ens autoeditem. Tot est� molt m�s treballat, m�s pensat i m�s

sentit que en el primer.

L'instrument musical m�s universal que els ha fet coneguts, xiular, es recupera en aquest nou disc.

S�, xiular �s una manera de fer m�sica que sona fresca i a positiva i aix� ha entrat molt b�. En aquest segon disc

l'hem recuperada a la can�� Tornarem a casa perqu� �s un instrument m�s del grup. No xiulem perqu� la gent

s�piga qui som, no volem avorrir. Ho hem tornat a utilitzar perqu� quedava b� amb la lletra, va ser una decisi�

musical.

Quines hist�ries s'amaguen darrere les lletres del nou disc?

Les lletres d'en Xavi de la Iglesia, la veu del grup, estan ober tes a interpretar-se de moltes maneres. Evidentment

hi ha una idea darrere de cada can��, per� ens agrada deixar lliure la imaginaci� de cada persona perqu� quan

l'escolti interpreti una cosa o altra depenent de l'estat d'�nim o del que ha viscut.

Com ha estat la rebuda del nou treball?

La gent ha respost molt b�, hem tingut cr�tiques for�a bones i als concer ts veiem que la gent continua tenint

ganes d'escoltar-nos. Fins ara no ens podem queixar i esperem poder continuar creant coses noves i

per feccionant els directes. Ens queda molt de treball per fer i en tenim moltes ganes.

Qu� caracteritza i diferencia Blaumut d'altres grups de m�sica catalans?

Cada grup t� el seu per f il, i comen�ant per la veu del cantant, en el nostre cas la d'en Xavi, �s molt

caracter�stica. Crec, per�, que el que diferencia Blaumut �s l'�s d'instruments de corda.

El viol� i el violoncel no sonen �nicament de fons, sin� que sovint s�n protagonistes dins el grup.

El 24 de juliol seran de nou al festival de Cap Roig.

Per nosaltres �s un privilegi ser en un festival tan impor tant i de nivell internacional com aquest. Quan ens van

proposar de tornar-hi, ens va fer molta ilálusi�. �s tot un orgull compar tir car tell amb ar tistes d'alt nivell com els

d'aquest any. Pel grup �s una de les dates m�s especials i esperades d'aquest estiu.
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